
 

     Referat af stiftende generalforsamling i  

Roskilde Bridgeklub  

(roskilde-bridgeklub.dk)  

Søndag den 21. april 2024 kl. 15 i 

Bridgehuset, Kildegården  

  

Der var følgende dagsorden:  

1) Valg af dirigent og referent  

2) Valg af stemmetællere  

3) Fremlæggelse og forslag til vedtægter  

4) Valg af formand for 2 år  

5) Valg af minimum 2 bestyrelsesmedlemmer for 1 år         

6) Valg af minimum 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år  

7) Valg af suppleanter  

8) Valg af revisorer og revisorsuppleanter  

9) Godkendelse af budget 1/5-2024 – 30/4-2025  

10) Godkendelse af kontingent  

11) Godkendelse af komite til styring af festivalkonto bestående af 

formand, kasserer og ansvarlig for RF (mindst 2 fra Bridgelogen)  

12)  Eventuelt   

        

 
1) Valg af dirigent og referent:  

Som dirigent blev Mogens Halby valgt enstemmigt 

Som referent blev Benny Pilgaard vagt enstemmigt 

 

Dirigenten konstaterede, at indkaldelsen var udsendt mere en 14 dage før 

generalforsamlingen og derfor beslutningsdygtig. 

2) Valg af stemmetællere: 

Christa Jørgensen og Erik Jensen blev valgt som stemmetællere. 

 



3) Fremlæggelse og forslag til vedtægter: 

Tom Rosenkilde oplyste, at der var ændret i vedtægternes § 7, så ordinær 

generalforsamling skal afholdes senest første fredag i juni måned. 

Desuden blev oplyst, at de nævnte klubregler er under udarbejdelse. 

 

Yvonne forespurgte omkring § 11, hvor det er angivet mulighed for honorering 

af medlemmer, som arbejder for klubben, idet hun ikke kunne se, at der var 

afsat beløb til dette i budgettet. 

Tom oplyste, at der ikke var planer om sådanne honorar i det første 

regnskabsår. 

 

Ved afstemningen blev forslag til vedtægter vedtaget med næsten alle de 

fremmødte, bortset fra 2, som stemte imod. 

 

4) Valg af formand for 2 år: 

Tom Rosenkilde var den eneste, som stillede op som formand, og han blev 

valgt enstemmigt. 

 

5) Valg af minimum 2 bestyrelsesmedlemmer for 1 år: 

Laila, Erik og Carl stillede op og præsenterede sig for de fremmødte. 

De blev alle valgt enstemmigt. 

 

6) Valg af minimum 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år: 

Mary-Ann, Birgit P. og Benny stillede op og præsenterede sig for de 

fremmødte. 

De blev alle valgt enstemmigt. 

 

7) Valg af suppleanter: 

Hans Dalsgaard og Jenina stillede op og blev enstemmigt valgt. 

Tom oplyste, at suppleanter vil blive indbudt til bestyrelsesmøder, så de beredt 

til at træde ind i bestyrelsen ved frafald. 

 

8) Valg af revisorer og revisorsuppleanter: 

Bent Hansen og Christian Bistrup blev valgt som revisorer. 

 

9) Godkendelse af budget 1/5 2024 -30/4 2025: 

Benny orienterede om, at var valgt et regnskabsår, som passer med 

bridgesæsonen, hvilket er mest praktisk. 

 

Budgettet er udarbejdet på baggrund af budgetter for Jokeren og Bridgelogen, 

hvor der er taget hensyn til en forventet nedgang i medlemstallet på 10 %. 

Desuden er der taget hensyn til forskelle i medlemskontingent og husleje for de 

fusionerede foreninger. 

Endelig er der i budgettet indarbejdet synergieffekter i form af besparelser i 

kontorudgifter og husleje i Sct. Hansgade 32. 



Endelig er der indregnet omkostninger til den planlagte undervisning mandag 

aften, idet der er afsat 10.000 kr. i honorar til undervisere og 5.000 kr. til 

avisannonce. 

 

Budgettet viser et underskud på 14.290 kr., som dækkes af festivalkonto, idet 

underskuddet svarer til omkostningerne til undervisning, hvilket er vigtig for 

klubbens fremtid. 

 

Flere medlemmer forespurgte omkring regnskab for festival samt størrelsen af 

festivalkonto. 

Bente informerede om baggrunden for festivalkontoen og anvendelse af 

midlerne til opvaskemaskine, porcelæn, borde og skole, altså til gavn for alle 

bridgespillede i Roskilde. 

Det blev oplyst, at det er fælles penge, som også i fremtiden vil blive brugt til 

glæde for alle medlemmer. 

Der vil løbende blive informeret om anvendelse af disse midler, hvilket også vil 

komme til at fremgå af regnskabet for Roskilde Bridgeklub. 

 

Det blev oplyst, at der er budgetteret med en pæn indtægt på kaffe, idet dette 

har været kutyme i Bridgelogen. 

 

Tom oplyste, at der i den kommende uge vil komme en artikel i Roskilde Avis 

om vores nye klub, Roskilde Bridgeklub. 

 

Med disse bemærkninger blev der stemt om budgettet, og alle stemte for, 

bortset fra 2 medlemmer. 

Budgettet blev derfor godkendt. 

  

10) Godkendelse af kontingent: 

Benny oplyste, at forskellighederne i kontingent for Jokeren og Bridgelogen var 

udlignet, så der er ens kontingent i hele Roskilde Bridgeklub. 

Dette betyder, at kontingent bliver hævet med almindelig prisstigning for 

Jokerens medlemmer, nemlig 50 kr. 

For Bridgelogens medlemmer bliver kontingenter reduceret med ca. 150 kr. 

 

Kontingenterne, som er angivet i budgettet, blev godkendt af alle 

tilstedeværende, bortset fra 1 medlem, som udlod at stemme. 

 

11) Godkendelse af komite til styring af festivalkonto: 

Der var forestået, at en komite bestående af formand, kasserer og ansvarlig for 

RF skulle varetage anvendelsen af midlerne på festivalkontoen. 

 

Dette forslag blev vedtaget, idet kun 4 undlod at stemme og resten stemte for 

forslaget. 

 

 



12) Eventuelt: 

Benny efterlyste hjælpere til kortblanding, bordopstilling mv., så bestyrelsen 

ikke skulle løse alle opgaver. 

Interesserede kan blot melde sig til bestyrelsen. 

 

Tom takkede for deltagelse i denne stiftende generalforsamling. 

 

 

Referent: Benny Pilgaard 

 

 

 

________________________           ________________________ 

            (formand)   (dirigent)  


